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Van het bestuur. 
 
Contributie verhoging per 1 december 2012 
Beste leden van Quality Divers, 
 
Op de ALV werden de financiële cijfers van Quality Divers gepresenteerd. Afgelopen 
jaar hadden wij als bestuur een negatief bedrag van 1400 euro begroot. We hebben 
immers een aardige buffer spaargeld en we wilden iets leuks voor de leden doen dit 
jaar. Onder andere het bestuursuitje in februari en een wat uitgebreidere verenigings 
BBQ werden hiermee georganiseerd. Ook zijn de automatensets allemaal in 
onderhoud geweest. 
We hadden uiteindelijk een negatief bedrag van 2400 euro op de balans. Dit komt 
omdat er, naast de georganiseerde activiteiten en onderhoud, een teruggang in het 
aantal leden is geweest en omdat dit jaar de inkomsten door opleidingen sterk zijn 
tegengevallen. Dit is alom het huidige tijdsbeeld. Veel verenigingen zien een 
terugloop in het ledenaantal en mensen geven niet zo snel geld aan een ‘luxe’ als 
een duikopleiding uit. 
In eerste instantie was het voorstel op de ALV om de contributie met 3 euro per 
maand te verhogen naar 15 euro voor een volledig lidmaatschap en naar 7,50 euro 
voor een buitenlidmaatschap. Dit om een neutraal resultaat te kunnen halen op de 
begroting van dit jaar met het huidige aantal leden dat de vereniging nu heeft , met 
behoud van de geplande activiteiten en compensatie van de groeiende onkosten in 
de nabije toekomst.   
Op dit plan kwam  kritiek vanuit de leden. We houden tot nu toe ook het tweede uur 
van het zwembad aan terwijl hier nauwelijks nog gebruik van wordt gemaakt. Zowel 
door opleidingen als door leden zelf, omdat er in de praktijk niet meer in het  tweede 
uur wordt getraind.  
Aan de twee uren van het zwembad zitten wij voor dit jaar contractueel vast. Maar wij 
gaan inventariseren wat te doen met het tweede uur  in de toekomst. Het scheelt erg 
veel in de kosten als we in het tweede uur het halve of hele zwembad af kunnen 
stoten. Als randvoorwaarde moeten we met Optisport, de eigenaar van het 
zwembad, overleggen om de garantie te hebben dat we het uur van 21.15 uur tot 
22.15 uur behouden op donderdagavond. Optisport heeft namelijk het recht om ‘ons 
uur’ te verschuiven (bijvoorbeeld naar later of een andere dag). Dit vinden we niet 
(zondermeer) acceptabel. 
Als compromis hebben wij in de ALV een contributieverhoging voorgesteld van 1 
euro voor een volledig lidmaatschap en 0,50 euro voor buitenlidmaatschap. Dit om 
deels toch de terugloop van het aantal leden financieel op te vangen. Na dit boekjaar 
inventariseren we, samen met het besluit over het tweede uur van het zwembad, of 
dit afdoende is om de financiële continuïteit van de vereniging in de toekomst te 
waarborgen.   
Meer dan 2/3 van de aanwezige leden gingen tijdens de ALV akkoord met deze 
verhoging waarmee deze  geaccordeerd is en per 1 december van kracht wordt. 
 
Het bestuur. 
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Van de voorzitter. 
 
De ALV is achter de rug; er zijn een aantal lastige beslissingen genomen en de 
plannen voor het komende jaar beginnen langzaam vorm te krijgen. Financieel wordt 
het lastiger voornamelijk doordat het ledenaantal zakt, de inkomsten door 
opleidingen terugloopt, en zoals bij iedereen de kosten gestaag toenemen.  Als 
bestuur gaan we ons buigen over de beheersing van de kosten, en gaan kijken wat 
de mogelijkheden zijn om deze te beperken en de inkomsten te verhogen. 
Uiteraard willen we als vereniging veel aandacht besteden aan het duiken en leuke 
dingen blijven doen, ook buiten het duiken om. Gezien de opkomst van de 
verschillende evenementen mag geconcludeerd worden dat jullie dit toch erg leuk 
vinden. 
Maurice heeft na vele jaren zich ingezet te hebben voor de vereniging als bestuurder 
een stap opzij gedaan en kan nu meer tijd aan andere belangrijke dingen besteden.  
Gelukkig wil hij zich nog wel voor de club blijven inzetten, onder andere in de vorm 
het geven van opleidingen. 
Jos Gerlich gaat zich inzetten als nieuw bestuurslid. Hij gaat met allerlei leuke 
ideeën, veel enthousiasme en energie als voorzitter van het evenementencommissie, 
ons in het komende jaar hopelijk aangenaam verassen.  Het voorzetje bij de 
Bikkelduik gaf mijns inziens aan dat hij er vol voor wil gaan… Uiteraard is jullie 
inbreng (en aanwezigheid) hier ook voor nodig, dus een ieder is welkom om ideeën 
in te brengen, en/of een handje te helpen. 
De rol van Maurice gaat ingevuld worden door Huub, terwijl het 
penningmeesterschap door Jeroen wordt opgepakt.  
Nu nog iemand vinden voor de reiscommissie…. 
Coen. 
 
 
Van de  secretaris. 
 
De duikpakken liggen nog in de badkamer van onze bikkelduik twee weken geleden. 
Het was weer een mooi duikje. En de evenementencommissie had er werk van 
gemaakt. Dat was prachig. 
De week daarna heeft de ALV plaats gevonden. En als het goed is hebben jullie, 
samen met het clubblad de notulen nu ook in handen. De notulen staan ook op de 
ledensite bij de bestanden. 
De nieuwjaarsduik en de nieuwjaarsreceptie staan al weer in de agenda (8 januari). 
Meer informatie daarover zal in andere stukjes staan of zal op de website bekend 
gemaakt gaan worden. 
Na de ALV hebben de bestuursleden een hele korte vergadering gehouden om de 
bestuursfuncties opnieuw te verdelen. Coen en ik blijven doen wat we voorheen 
deden. Huub gaat de taken overnemen die voorheen door Marice gedaan werden. 
Jeroen gaat de taken overnemen die voorheen door Huub gedaan werden (wordt 
dus penningmeester). En Jos Gerlich gaat de taken overnemen die voorheen door 
Jeroen gedaan werden; Jos wordt dus verantwoordelijke voor de 
evenementencommissie. 
 
Beste bubbels, 
Maureen  
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Van de penningmeester. 
 
Beste leden, 
 
Voor mij wordt dit een laatste keer. De laatste keer dat ik een stukje schrijf onder de 
kop “Van de penningmeester”. Mijn volgende stukje zal zijn onder de kop “Van de 
opleidingscommissie”.  
Marice verlaat het bestuur en ik neem de Opleidingscommissie over. Dat is voor mij 
spannend want ik heb “big shoes to fill” zoals de Amerikanen zeggen. Marice heeft 
jarenlang de opleidingscommissie gedaan en in deze hoedanigheid en als instructeur 
onze duikvereniging gemaakt tot wat die nu is. Een hele uitdaging om dit te 
continueren dus, maar het is fijn dat ik lekker met duiken en duikopleidingen bezig 
kan zijn. Gelukkig blijft Marice wel als instructeur voor de vereniging opleidingen 
doen. 
Mijn opvolger als penningmeester wordt Jeroen Boot. Jeroen heeft al veel 
bestuurservaring als voorzitter van de evenementencommissie. Hij is een zeer 
geschikte en bekwame opvolger.  Dit is ook nodig om de financiële toekomst van de 
vereniging te waarborgen.  
Er zijn op dit vlak beslissingen genomen op de ALV. Zoals een contributieverhoging 
en er zijn dit jaar nog meer beslissingen te nemen. Meer staat hierover in dit 
clubblad. 
 
 
Oproep aan de leden!!! 
Zoals eerder aangegeven in het clubblad gaat per 1 december de contributie 
omhoog: 
13 euro voor gewoon lidmaatschap per maand en 6,50 euro voor 
buitenlidmaatschap. 
 
Betaal je al met automatische incasso; dan hoef je niks te doen. Je contributie wordt 
automatisch verhoogd. 
 
Betaal je zelf de contributie: pas dit per 1 december aan op de nieuwe tarieven of 
beter: 
Stap over op automatisch incasso. Vul een ondertekend  formulier in en lever die in 
bij de penningmeester en het is geregeld. De formulieren kun je krijgen bij de 
bestuursleden of downloaden van de QD ledenwebsite onder 
bestanden/algemeen/diverse. 
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Meester van de Penning, 
 
Hallo beste mede leden. Bij de ALV heb ik mij 
herkiesbaar gesteld voor een bestuursfunctie en ben 
daarbij door alle leden herkozen. Naast mij is Jos 
Gerlich ook als nieuwe mede bestuurder gekozen. 
Helaas heeft Marice zich niet herkiesbaar gesteld. Bij 
deze wil ik Marice nogmaals enorm bedanken voor alle 
jaren die hij als bestuurslid voor de QD heeft ingezet.  
Binnen het bestuur hebben we opnieuw de taken 
verdeeld en heb ik gekozen voor het 
penningmeesterschap. Gezien vanuit mijn werk kan ik deze rol goed vervullen. 
Daarnaast heeft Huub een uiterst intensieve overdracht gepland. 
Een belangrijk punt de komende maand is de contributie verhoging en het opstellen 
van een aangepaste begroting met de bijbehorende consequenties.  Ondanks dit 
gaan we er toch een mooi jaar van maken. 
Groeten  
Jeroen Boot 
Penningmeester 
 
Van de Opleidingscommissie 
	  
Het is zondagmiddag de dag na de ALV, de dag nadat ik afscheid heb genomen van 
het bestuur van de club. Het is wel vreemd, om dan deze laatste ‘Van de ...’ te 
schrijven. Het stokje wordt overgenomen door Huub. En ik vind dat hij een hele 
goede opvolger is. Hij is enthousiast en energiek. Ik herken veel in hem, van mezelf 
toen ik destijds het stokje oppakte. Dat is ook wat de club nodig heeft, enthousiaste 
mensen die energie steken in waar ze plezier aan beleven. 
Ik heb de afgelopen jaren met veel plezier mij bezig gehouden met het geven van 
opleidingen, met het organiseren van leuke wateractiviteiten. En nu, nu is er het 
moment voor mij om na 9 jaar afscheid te nemen, om een stapje terug te zetten. Ik 
blijf wel actief, zeker m.b.t. het geven en organiseren van de opleidingen. Ik stop niet 
als instructeur, integendeel. 
Zo is er het idee geopperd in de komende wintermaanden enkele thema avonden te 
organiseren. Mogelijke thema’s zijn bv het duiken in getijden water, herhalen 
reanimatie, onderwater biologie, ... Houdt de komende maanden jouw email in de 
gaten, want meer info wordt per email verspreid. 
De opleidingen zijn afgelopen boekjaar achtergebleven bij wat we gebudgetteerd 
hadden. Het begin van dit boekjaar is hoopvol gestart met een aantal cursussen. Het 
is nu aan ons om de komende winter te gebruiken om voorbereidingen te treffen om 
in het voorjaar fris uit de startblokken te verschijnen.  
Daar kunnen we jullie hulp eventueel ook bij gebruiken. Herken je in jouw omgeving 
mensen die willen gaan duiken, laat ze weten dat wij bestaan, dat wij ze heel graag 
leren duiken. 
Vanaf een luie bank en een laptop op schoot, geniet ik van de mooie momenten... 
Duik ze... en tot waar en wanneer dan ook... 
Ciaoooooo 
Marice 
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Van het DuikTrainingsTeam. 
 
In het stukje van de opleidingscommissie heb ik al meer geschreven... dit is ook mijn 
laatste voor van het DTT... Ook voor het DTT gaat Huub op de voorgrond treden. 
Langzamerhand was Huub al bezig om meer te doen, om duiken te plannen e.d. Het 
team blijft verder intact, en er zal voor de leden weinig veranderen. De trainingen 
blijven doorgaan, de buitenduiken wordt weer gepland voor 2012.  
Zondag 8 januari 2012 is de Nieuwjaarsduik. Lees meer in dit clubblad over deze 
mooie duikdag, de eerste van 2012. Waarna we gaan Nieuwjaars borrelen, altijd 
gezellig, altijd leuk. 
Tot in het zwembad bij de trainingen, of bij de Nieuwjaarsduik ... 
Cheers .... 
Marice 
 
 
Van de redactie 
 
Ja, dit is dan alweer het laatste clubblad van 2011. De redactie heeft er weer wat van 
proberen te maken. Tijdens de laatste ALV kwam er te sprake dat het clubblad 
digitaal moest worden. Daar zijn zowel voor- als nadelen aan verbonden. Het 
belangrijkste voordeel is dat het kosten besparend is. Geen druk en verzendkosten. 
Maar de nadelen zijn o.a. dat niet iedereen intensief  het internet gebruikt en er zijn 
ook leden, en niet te vergeten de adverteerders, die een gedrukt exemplaar willen 
hebben. Nu hebben we het volgende afgesproken: willen diegene die het digitaal (als 
PDF bestand) willen hebben, dit doorgeven aan de redactie zodat wij dat door 
kunnen voeren. Echter het is dan wel OF digitaal OF een gedrukt exemplaar. En dat 
geldt dan wel voor in ieder geval een heel jaar. Dus niet de ene keer digitaal en de 
volgende keer gedrukt. Dus denk er goed over na wat jullie willen. Jullie kunnen je 
keuze doorgeven aan:  redactie.qualitydivers@gmail.com . Bij geen reactie gaat de 
redactie ervan uit dat de keuze een gedrukt exemplaar is. 
 
CU Sandor  
Namens de redactie. 
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Duikcursussen Quality Divers 
	  
Hieronder staat een overzicht van de geplande opleidingen. In verband met andere 
activiteiten van de instructeurs en de vereniging staan deze datums vast. In de 
prijzen zijn altijd de brevetteringen meegenomen. Dat betekent voor een update 
cursus dat er een nieuw/update brevet wordt aangevraagd met een nieuwe 
geldigheidsdatum erop.  
	  

Duikcursus	   Kosten	   Datum	  

Discover	  Scuba	  (introductieduik)	   €	  30,-‐	   Kan	  elke	  donderdagavond	  plaatsvinden.	  

PADI	  Open	  Water	  Diver	  
(incl.	  3	  mnd	  lidmaatschap	  vereniging)	  

€	  425,-‐	   In	  2012	  
	  

Scuba	  Review	  	  
	   Opfriscursus	  (zwembad	  en	  theorie)	  

€	  75,-‐	   2	  donderdagavonden	  
	   in	  overleg	  met	  cursist	  welke	  avonden	  

PADI	  Advanced	  Open	  Water	  Diver*	  (excl.	  Uitrusting)	  
(diep,	  navigatie,	  stroming,	  nacht	  &	  PPB)	  

€	  240,-‐	   Intake:	  <bij	  inschrijving	  afstemmen>	  
In	  2012	  
	  

PADI	  Adventure	  Dives*	  
	  
1e	  Adventure	  duik	  (ivm	  boek)	  
	  

€	  41,-‐	  
	  
€	  76,-‐	  	  

Elk	  moment,	  in	  te	  plannen	  samen	  met	  de	  
instructeur.	  De	  volgende	  duiken	  zijn	  mogelijk:	  	  
	   diep,	  navigatie,	  stroming,	  opsporen&bergen,	  
nacht,	  digitale	  ow	  fotografie,	  PPB,	  multilevel,	  
nitrox,	  ow	  biologie,	  …	  

Emergency	  First	  Respond	  (EFR)	  (compleet)	   	  €	  115,-‐	   Zaterdag	  04	  februari	  2012	  ||	  10:00	  –	  16:00	  

DAN	  Oxygen	  Provider	  cursus	  (compleet)	   €	  90,-‐	   Zaterdag	  17	  dec	  2011	  ||	  10:00	  –	  16:00	  

Emergency	  First	  Respond	  (EFR)	  (update)	   	  €	  75,-‐	   Zaterdag	  04	  februari	  2012	  ||	  11:00	  –	  15:00	  

DAN	  Oxygen	  Provider	  cursus	  (update)	   €	  60,-‐	   Zaterdag	  17	  maart	  2012	  ||	  11:00	  –	  15:00	  

PADI	  Rescue	  Diver*	  
	  

€	  275,-‐	   2012	  

PADI	  Divemastercursus	  
-‐ Excl.	  Lidmaatschap	  vereniging	  
-‐ Excl.	  uitrusting	  

€	  625,-‐	   Informatie	  bij	  de	  Opleidingscommissie	  
	  

PADI	  Peak	  Performance	  Buoyancy	  specialty	  
(nog	  meer	  leren	  en	  oefenen	  mbt	  het	  
drijfvermogen)	  

	  
€	  75,-‐	  

In	  2012	  

PADI	  EANx	  Diver	  (Nitrox)	  
-‐ zonder	  duik	  
-‐ met	  1	  duik,	  incl	  vullen	  van	  fles	  

	  
€	  100,-‐	  
€	  135,-‐	  

Kan	  op	  elk	  moment	  gestart	  worden.	  
In	  samenspraak	  met	  de	  instructeur	  gepland.	  
	  

PADI	  Droogpak	  
-‐ Zelf	  in	  bezit	  van	  droogpak	  
-‐ Theorie,	  1	  confined	  en	  2	  buitenwaterduiken	  
-‐ Kan	  verspreid	  over	  2	  dagen	  

	  
€	  75,-‐	  
	  

Kan	  op	  elk	  moment	  gestart	  worden,	  informeer	  
bij	  Opleidingscommissie.	  

	  
Zaterdag/zondag,	  09:00	  –	  17:00	  

Diverse	  PADI	  specialties	  op	  aanvraag	  ....	  
Multilevel,	  Opsporen	  en	  Bergen,	  Droogpak,	  Diep,	  Nacht,	  
Navigatie,	  Digitale	  Onderwater	  fotografie,	  .....	  

	   Informatie	  over	  de	  specialty	  en	  de	  prijzen	  bij	  
de	  Opleidingscommissie	  
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*) Op enkele cursussen wordt korting verleend wanneer je een normaal lidmaatschap 
hebt van Quality Divers. 
 
Heb je interesse om aan een cursus deel te nemen of wil je jezelf inschrijven, laat dit 
dan zo snel mogelijk weten via opleiding@quality-divers.nl, doch uiterlijk 1 week voor 
aanvang ivm cursusmateriaal. 

-‐ Bij voldoende aanmeldingen gaat de cursus door zoals deze gepland is; 
-‐ Bij onvoldoende aanmeldingen wordt samen met de cursisten overlegd hoe 

verder te gaan. 
 
Wanneer je vragen hebt over boven genoemde PADI cursussen of andere cursussen 
van PADI dan horen wij deze graag. Wij kunnen jou dan altijd helpen. 
 
Grtz 
Marice 
 
 
Van de evenementencommissie 
 
Hallo leden, 
 
Nadat Jeroen als voorzitter van de evenementencommissie had aangegeven een 
andere bestuursfunktie te willen vervullen is mij gevraagd er eens over na te denken 
of ik zijn plaats binnen het bestuur wilde overnemen. Na wijs beraad heb ik het 
bestuur laten weten graag Jeroen zijn plaats over te nemen.  
Tijdens de ALV is deze wijziging aangenomen en mag ik u allen toespreken als 
voorzitter van evenementencommissie.  
Bij deze wil dan ook Jeroen bedanken voor zijn inspanningen voor de 
evenementencommissie en hem veel succes wensen in zijn nieuwe bestuursfunktie. 
 
Wie ben ik en wie is de evenementencommissie.  
Ik ben Jos Gerlich, 55 jaar, inmiddels alweer een redelijk aantal jaren clublid en 
ongeveer 4 jaar lid van de evenementencommissie.  
Samen met Nataschja, Anne-Marie en Marian organiseren en verzorgen wij een 
aantal evenementen per jaar al dan niet in samenwerking met anderen. 
De laatste bikkelduik was daar een voorbeeld van, maar ook de nieuwjaarsduik, 
lenteduik, BBQ is ons pakkie an.  
In de wintermaanden proberen we dan ook nog een dagje uit te organiseren en soms 
als daar een reden toe komt er nog wel eens een ander evenement om de hoek 
kijken. 
 
Dat we daar plezier in hebben mag blijken maar zouden het heel fijn vinden wanneer 
we wat versterking zouden krijgen.  
We vinden het namelijk belangrijk dat de evenementen blijven bestaan en wij kunnen 
daar wat kleur aan geven. 
Kost het veel tijd? Nee, niet echt. Zoveel evenementen zoveel overleggen, 
doorgaans voorafgaand aan een trainingsavond. Tijdens de evenementen ben je wel 
wat meer tijd kwijt maar ook dat valt erg mee. 
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Ben je geinterresseerd en wil je meer weten, klamp ons eens aan, we willen graag 
uitleg geven. 
Lukt dat niet op een trainingsavond dan mag je ook altijd even een mailtje sturen 
naar evenementen@quality-divers.nl 
 
Het eerstvolgende evenement waar we ons mee bezig zullen houden is de 
nieuwjaarsduik op zondag 8 januari 2012. 
 
Nog een laatste inkoppertje: wil je meebepalen hoe we de komende evenementen 
gaan uitvoeren, wordt dan lid van de evenementencommissie en laat je niet 
afschrikken door de ervaring van de huidige commissieleden. We willen je er graag 
bij hebben. 
 
Rest me om namens mijzelf en de medeevenementenbouwers iedereen alvast een 
evenementenrijk 2012 toe te wensen. 
 
Groeten, 
Jos Gerlich   
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Beste QD-ers, 
 
Zoals vele van jullie weten ben ik actief met het fietsen bezig voor de stichting Alpe 
d’HuZes. Dit jaar doe ik weer een Zusje. Dat wil zeggen dat je “maar” 1x die enorme 
berg op ga rijden. Mensen die een Zusje rijden zijn over het algemeen betrokken bij 
de organisatie. Of het zijn de partners van de mensen de Alpe d’HuZes rijden. 
Dit jaar ben ik inderdaad weer betrokken bij de organisatie, ik draai mee in het 
communicatie team. Waarom in dát team? Omdat het wel handig is dat mensen in 
dat team zitten die vloeiend Frans 
spreken. Om de Franse pers te 
woord te staan, een babbel te maken 
met de burgemeesters, motiverend 
gesprekje met de directeur van de 
locale bank, de politie en eventuele 
bewoners die even moeten wachten 
van ons omdat we even niet willen 
dat ze tussen een bepaalde groep 
fietsers / lopers rijden. Dus op 7 juni 
sta ik 5000 mensen naar boven te 
schreeuwen, zie ik mensen van 
geluk in elkaars armen vallen, zie ik 
de lach en de traan gedurende deze 
dag, ben ik weer deel van het euphodriet zoals we dat zeggen.  
Ook dit jaar ben ik weer niet de enige QD-er op die berg. Dit jaar echter wel voor het 
eerste met een mede kanjer! (En misschien gaat er zelfs nog een kanjertje bij 
komen...) 
Ik neem aan dat jullie inmiddels allemaal wel weten dat we het doen voor om geld in 
te zamelen voor het KWF. Zou het mogelijk zijn om nóg meer dan 20 Miljoen Euro bij 
de Hollanders vrij te krijgen voor onderzoek (met name voor onderzoek dat te maken 
heeft met het leiden van een goed, gelukkig en gezond leven met kanker)? Steun 
mensen die hieraan meedoen. Of neem zelf lekker gewoon een weekje vrij om te 
komen helpen! Dat zou toch ook wat moois zijn... Hmmmm zou dit een eerste 
opstapje zijn naar een QD team? Over het algemeen fietsen de mensen, maar lopen 
of hardlopend mag ook.. (vast en zeker ook wat geocaching te doen daar in de 
buurt)!  
Zoek naar Luud: 
http://deelnemers.alpe-dhuzes.nl/acties/luudlaurijssen/luud-laurijssen/  
(Maar ik zie dat Luud nog even z’n actiepagina moet opleuken, maar zijn actie 
steunen kan al beginnen!) 
En mijn site zal dan wel gaan worden:  
http://deelnemers.alpe-dhuzes.nl/acties/maureenmol/maureen-mol/  
Die zal één dezer dagen wel aangemaakt gaan worden... anders moeten jullie even 
zoeken naar mijn actiepagina... 
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Zwembad rooster. 

     datum Week soort training trainer thema 
November 

  17-nov.-11 46 Perslucht Loek 
 24-nov.-11 47 Perslucht Marice 
 December 

  1-dec.-11 48 Snorkelen Berry 
 8-dec.-11 49 Perslucht Sandor 
 15-dec.-11 50 Perslucht Maureen 
 22-dec.-11 51 Kerstvakantie 

29-dec.-11 52 Kerstvakantie 
Januari 

    5-jan.-11 1 Perslucht Huub Champagnetraining 
12-jan.-11 2 Snorkelen Loek 

 19-jan.-11 3 Perslucht Marice 
 26-jan.-11 4 Perslucht Berry Rescue 

Februari 
    2-feb.-11 5 Snorkelen Sandor 

 9-feb.-11 6 Perslucht Maureen 
 16-feb-11 7 Perslucht Huub Trim je buddy 

23-feb-11 8 Carnavalsvakantie 
Maart 

    01-mrt-11 9 Snorkelen Berry DM conditietest 
08-mrt-11 10 Perslucht Marice 

 15-mrt-11 11 Perslucht Loek 
 22-mrt-11 12 Snorkelen Sandor 
 29-mrt-11 13 Perslucht Maureen 
 April 

    05-apr-11 14 Perslucht Huub Skills opfrissen 
12-apr-11 15 Snorkelen Loek 

 19-apr-11 16 Perslucht Berry Hoepels 
26-apr-11 17 Perslucht Marice 

 Mei 
    03-mei-11 18 Meivakantie 

10-mei-11 19 Perslucht Sandor 
 17-mei-11 20 Hemelvaart 

24-mei-11 21 Snorkelen Maureen 
 31-mei-11 22 Perslucht Huub Red jezelf en je buddy 

Juni 
    07-jun-11 23 Perslucht Loek 

 14-jun-11 24 Snorkelen Marice 
 21-jun-11 25 Perslucht Sandor 
 28-jun-11 26 Perslucht Berry Trimvest 
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Verenigings duik Stavenisse. 

Toen het mailtje van Marice kwam voor de verenigingsduik bij het koepeltje hoefde ik 
me geen 2 keer te bedenken en melde me meteen aan. Ik heb namelijk alle 
verenigingsduiken al in mijn agenda gezet zodat ik de data vrij zou houden, tenzij er 
iets dringends tussendoor komt. Helaas bleken uiteindelijk maar 4 duikers zich 
aangemeld te hebben, waardoor deze dus helaas werd afgeblazen.  
Dat is dit jaar al vaker voorgekomen, maar gelukkig laten degene die willen duiken 
zich daar absoluut niet door afschrikken.  
Dus na even rondbellen hebben de duikers (Richard, Jolanda, Peter en ik) op 
aanraden van Richard afgesproken naar Stavenisse 'veerweg' te rijden. Deze 
duikstek is gekozen vanwege de sterke wind die vanuit het zuidwesten kwam en lag 
daardoor in de luwte waardoor het zicht, bleek later, toch al gauw 3-5 meter was.  
We kwamen 5 kwartier voor het hoogwater aan op een uitgestorven parkeerplaats, 
direct aan het water, met een helling voor het te water laten van boten, lees: uiterst 
handig voor duikers bij hoog water ;-) Wij hadden nog 3 kwartier voordat we te water 
wilden gaan en al gauw kwam de ene na de andere Belg aanrijden, maar wij hadden 

de beste plekjes al.  
Rustig opgebouwd, en net toen alles 
klaar was begon het zachtjes te 
regenen, dus liepen we rustig het water 
in. Had ik al vermeld hoe makkelijk dat 
was met die brede-boot-te-water-laat-
plek? 
Onder water struikelden we over de 
botervisjes en zeesterren. Ook een paar 
grote zeenaalden gezien en een leuk 
hooiwagen-krabje, die bijna niet opviel, 

maar dat toch deed door aan een anemoon te plukken. Toen we na zeker een uur 
weer boven kwamen hadden zowel Peter als ik het koud. Reminder: Stromings-duik 
een beetje warmer aankleden als anders!!! 
Gelukkig stond daar een mooie gloeiende 
zonsondergang te stralen over het water. 
Alleen vergat Peter dat een foto met een 
groothoeklens en macro-stand dan heel scherp 
de druppels op de lens weergeeft i.p.v. de 
ondergaande zon achter de Zeeland brug. 
Ondanks dat vond ik de foto eigenlijk wel mooi 
gelukt. 
Rustig weer het water uitgelopen over die 
mooie brede geasfalteerde niet zo steile helling 
en even later onder het genot van een warme 
kop soep of koffie met gebak in het restaurantje van de haven de logs ingevuld. 
Hopelijk heb ik weer een hoop duikers jaloers gemaakt, want ondanks de slechte 
voorspellingen hebben we het zeer getroffen en is dit weer een erg mooie nieuwe 
duikstek die we ontdekt hebben. Eentje om op te nemen voor de verenigingsduiken 
vonden wij alle 4!!! 
  
mvg, Oscar  
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Advertentie 
 

 
 
 
 
Duik reis naar Duitsland. 
 
Duitsland september 2011 
Vrijdagmiddag  9 september, na eerst mijn droogpak opgehaald te hebben zijn Rob, 
Nataschja en ik op weg naar de huisjes in een vakantiepark in Duitsland. 
Aangekomen op lokatie zien we dat Peter er ook al is. De huisjes zien er geweldig 
uit. Ze zijn netjes (hooguit een paar jaar oud), de kamers zien er mooi uit, en ze 
hebben vooral ook een grote tuin. Wat natuurlijk erg handig is om te bbq-en. 
Ik heb nog een andere hobby, namelijk ‘geocachen’. Samen met Rob en Nataschja 
(die ook deze hobbie hebben), hadden we ontdekt dat er op dit park een geocache 
verstopt is. Na bij de ingang Wim aangetroffen te hebben, zijn we op zoek gegaan. 

En op de juiste gps-coordinaat vonden we al snel 
de cache, een vogelhuisje in de boom... heel mooi 
verstopt. 
Nu was het toch tijd om terug naar het huisje te 
gaan, de meesten zouden langzamerhand 
arriveren. En nadat bijna iedereen gearriveerd is, 
blijkt dat niemand echt zin had om te koken in fact 
helemaal geen zin. En al snel werd duidelijk dat 
we gebruik gingen maken het schnitzel menu in 
het restaurant. Iedereen vond het een goed idee... 
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Het eten was niet super, maar goed genoeg om lekker eten. En... er hoefde niet 
afgewassen te worden ;-)  
In de avonduren kwamen de laatste deelnemers aan, en was er zoals gebruikelijk de 
gezellige en lange eerste avond. Volgens mij is dit wel 
het handelsmerk van de weekeindjes uit van Quality 
Divers. 

 
Altijd gezellig, 
altijd feest, met 
drank, chips, 
chocobars, 
etc... Oh ja, 
niet alleen het 
weekeindje 
weg is gezellig, 
dat geldt voor 
alle activiteiten 

van QD. 
Zaterdagochtend, na een heerlijk ontbijtje met gebakken eieren en zo, zijn we op 
weg naar Naturagart. Het park waar we gaan duiken in de vijver met een aantal grote 
steuren. Natuurlijk hebben we allemaal iets van, die wil ik zien. En tjemig, wat een 
verrassing staat ons te wachten.  
De Duitse grundlichkeit was wat ik verwacht had bij de ingang, niets is minder waar. 
Na wat gegoochel, en creatief met poortjes konden we allemaal door naar de plek 

waar we zouden gaan duiken. De overdekte kas waar we 
konden omkleden. Een geweldige plek om de duikuitrusting 
op te bouwen en daarna via een trapje te water gaan. Niet 
alles loopt soepel of was goed aangegeven, vandaar dat 
enkelen van ons door de Ubersturmfuhrer werden 
aangesproken. Helaas gebeurde dat op een manier die niet 

echt door iedereen gewaardeerd werd.  
Anyway, na klaar te zijn, eindelijk onder 
water. Pfff, ik wist dat het zicht niet al te best 
zou zijn, maar ik had niet verwacht om in 
erwtensoep te duiken. Dus zonder enig zicht, 
enig gevoel voor richting, veel betonijzer, een 
compas wat vaker niet dan wel bruikbaar 
was. Wat ik zelf vooral leuk vond was om 
door allerlei gangetjes te duiken, donker, 
klein en compact. 
Uiteindelijk heb ik niet veel gezien van het 
onderwater leven, behalve een beeld onder water bij de tempel, waar ook veel vis te 
zien was, maar geen steuren. Na deze duik, had ik het wel gezien, en heb me lekker 
omgekleed om in het heerlijk warme zonnetje te gaan zitten genieten. Want de zon, 
jaaaa... die was ruimschoots aanwezig. Nadat we allemaal gedoken hadden, was het 
tijd om terug te gaan om lekker te BBQ-en. Bijna iedereen is gelijk terug gegaan. 
Samen met Rob, Nataschja en Wim ben ik via een omweg terug gegaan. Onderweg 
een mooie plek gezien waar we nog enkele geocaches kunnen spotten, vinden en 
loggen... Om alsnog bij de anderen aan te sluiten om te eten.  
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Tijdens de BBQ bleek dat we een snorkelmoment hadden. Berry heeft zijn 200e duik 
gemaakt vandaag. Dat kon natuurlijk niet ongemerkt voorbij gaan. En na een 
gezellige avondje buiten zitten met een BBQ erbij, een beetje voetballen tegen het 
huis, kwam het moment van mijn bed opzoeken. Het was goed geweest vandaag. 
Zondagochtend, geen druk om op tijd ergens te zijn, lekker uitslapen, een lekker 
ontbijtje maken en ook weer eten, was het tijd om de huisjes op te ruimen en netjes 
achter te laten. Nadat iedereen geholpen heeft met opruimen was het tijd om richting 
Breda te vertrekken. Na een mooie weekendje weg, mooi weer, echt typisch hollands 
duikwater, veel gezelligheid zat het er weer op voor dit jaar.  
Al met al was het weer een zeer geslaagd weekendje weg, waar ook nu weer blijkt 
dat het niet alleen maar om het duiken gaat. 
Voor degene die er niet bij waren, volgende keer zeker erbij zijn, want dit zijn die 
momenten die je eigenlijk als QD-er niet mag missen. 
Cheers  
Marice 
 
 
Advertentie 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Mirador apartments bestaat uit vier, driekamer, appartementen ongeveer 100m2 per 
stuk met een ruime porch en een subtropisch privé zwembad van ongeveer 40m2.  

De appartementen zijn gelegen op Seroe Bottelier een mooie locatie welke centraal ligt 
ten opzichte van het centrum van Willemstad een aantal stranden en duiklocaties. 

 Huurprijs al vanaf 70,00 euro per app. per nacht, incl.water/elektra.  
Leden van Quality Divers krijgen 10 % korting.  

Tanks en duikuitrusting aanwezig, Padi opleidingen en autoverhuur. 
Alle prijzen zijn tevens excl. 7% toeristen belasting. Indien U dit jaar nog boekt kunnen 
wij U een korting geven van 15%. Voor duikers hebben we voor dit jaar nog een speciale 

actie zodat u extra kosten in bagage voorkomt: 
Gratis huur van een compleet duikset, lucht en lood.  

 
                   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kijk op onze website: www.miradorapartments.com 
 

Curaçao, het zonnigste stukje Nederland! 
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Van de reiscommissie. 
 
Beste leden, 
 
De afgelopen twee jaar heb ik de reisjes georganiseerd voor Quality Divers. Dat 
bracht ons in Malta en Duitsland. Ik heb besloten om te stoppen met de 
reiscommissie omdat ik mijn tijd en energie in andere zaken binnen de vereniging wilt 
gaan steken. 
Voor dit jaar is er nog niks gepland, behalve dat het een weekendje weg gaat 
worden. Dus bij deze een oproep: wie o wie wilt het stokje van mij overnemen en een 
weekendje weg organiseren voor de vereniging dit jaar?!!! 
 
Huub 
 
Bikkelduik 30 oktober 2011 Bergse Diepsluis 
 
Er gebeuren rare dingen in de nacht als de kolk een uur achteruit word gezet. In alle 
vroegte verzamelen zich vier duistere figuren op de parkeerplaats, bij Wouwse Tol. 

In colonne reizen zij verder in de mist, naar een plek aan 
het water. Tussen de voertuigen van andere, niet van 
Nederlandse origine, duistere figuren stallen zij hun waar 
uit.   
Het is de bende van QD. Deze bende heeft een nieuwe 
leider, Don Jos. Samen met zijn doña Truus zijn zij 
gehuld in de kleding die bende betaamd.  Zij worden 
geassisteerd door don Jeroen en doña Anne Marie. Na 
een uur melden zich de rest van de bende leden van 
QD. Zij hebben vandaag als missie, in het water bij de 
Bergse Diepsluis, te zoeken 
naar de schatten aldaar. 
Nadat de 16 bende leden 
hun uitrusting hebben 

voorbereid, word er een krap uur gezocht naar de 
verborgen schatten. Voor de dubbele boekhouding zorgt 
doña Toos, waarbij de bende leden verslag moeten doen 
van hun tocht onder water. 
Om de familie band strak te houden heeft don Jos een 
maaltijd bereid. De Spaghetti alla don Jos. Want ook de 
magen van de maffiosi van de QD moeten gevuld blijven. 
En wanneer smaak de spaghetti op zijn best, als je uit 
kijkt op de toren van Pisa en de troste rood, wit, groen 
wappert.  
 
Ciao bendeleden en tot de volgende ontmoeting aan de waterkant onder leiding van 
onze  don Jos. En jullie weten, voor wie dichterbij de kern wil mee werken met Don 
Jos, is er altijd plaats in zijn naaste familie. 
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Duikvakantie Hawaii 
 
Hawaii:  Honolulu, Hula-danseressen en haaien? 
 
Na 26 uur reizen zijn we eindelijk in Hawaii. We gaan 4 eilanden bezoeken van deze 
eilandengroep. Het eerste eiland is Oahu, hier duiken we niet, we bezoeken Pearl 
Harbour en rijden met onze Jeep het eiland rond. Zo kunnen we even wennen aan 
het tijdsverschil van 12 uur en beginnen we uitgerust aan het duiken op het volgende 
eiland van de reis. 

De eerste duiken staan gepland in het noorden 
van Kauai en gaan niet door vanwege de sterke 
wind! 
Tja, Hawaii staat natuurlijk bekend om zijn hoge 
golven en surfstranden. Hebben we deze 
bestemming goed gekozen? Gelukkig kan er 
aan de zuidkant gewoon gedoken worden en 
dat gaan we dan ook zeker doen. En zeer 
opgelucht stellen we na duikdag 1 vast dat we 
een goede keus hebben gemaakt. Wij zijn zeer 
tevreden met: vijf verschillende soorten 

naaktslakken, diverse murenen, grote schildpadden, een zeehaas, kappersgarnalen, 
octopus en natuurlijk allerlei soorten vissen. Als daar op duikdag 2 nog een 
adelaarsrog, een rifhaai en twee 
schorpioenbladvissen aan ons lijstje 
kunnen worden toegevoegd dan zijn we 
helemaal enthousiast, zoals ze daar 
zeggen het duiken is AWESOME. 
De duurste duiken uit onze duikcarrière 
maken we bij Niihau. Dit eiland wordt ook 
wel “the forbidden Island” genoemd, het is 
namelijk in privébezit van de familie 
Robinson en het kan alleen op uitnodiging 
van deze familie worden bezocht. 
 De duikschool heeft toestemming om er 1 keer per week te gaan duiken, dit kan 
alleen in de zomermaanden, vanwege het weer.  
Met een bootje is het anderhalf uur varen heen en tweeënhalf uur varen terug. (Het 
kan ook langer duren… maar de weergoden zijn ons gunstig gezind.) Wij mogen niet 
aan land gaan, we mogen er alleen duiken. 
We vertrekken om 06.15 uur ’s ochtends en bij aankomst op de duikstek worden we 
begroet door een monniksrob, die zijn kopje boven water steekt. De duikstek heet 
“Verticale Awareness” en doet die naam eer aan, onder water vergapen we ons aan 
de monniksrob, die om ons heen blijft zwemmen en aan de grote haaien onder ons in 
de diepte. De andere duikstekken “Keyhole” en “Niihau Arches” hebben prachtige 
canyons, grotten en spelonken. We spotten adelaarsroggen, rifhaaien, 
murenen,veelkleurige naaktslakken en garnalen. Na drie duiken beginnen we met 
een grote lach op ons gezicht aan de oversteek naar Kauai.  
Maui is het derde eiland van onze reis en ook hier maken we geweldige duiken. We 
kiezen voor een duikschool met een goede reputatie Ed Robinson’s Diving 
Adventure.  
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Ed blijkt een al wat oudere man, die heel veel duikervaring heeft. Hij is de baas en 
duikt eens per week mee op de avontuurlijke duiken, waarop alleen ervaren duikers 
mee mogen. Ed is heel aardig en superenthousiast, hij heeft een scherp oog en vindt 
veel bijzondere dieren: grote kreeften, tiger cowries, hengelaarvissen, sponskrab, 
een heleboel naaktslakken (weer nieuwe soorten). Ook hier ontbreken de rifhaaien 
niet! We duiken ook op het wrak van een gevechtsvliegtuig “Helldiver”. Het 
hoogtepunt voor ons vindt de volgende dag plaats: we zien onze allereerste manta 
tijdens het duiken in “Roger’s frontgarden”. 
Het laatste eiland van onze reis is Hawaii, ook wel the Big Island genoemd. We 
hebben hier een zeer kleinschalig duikschooltje uitgezocht dat duikt met maximaal 6 
duikers op de boot. Ondanks dat we al ontzettend veel hebben gezien blijven we 
nieuwe soorten naaktslakjes ontdekken en minigarnaaltjes op zweepkoraal, een 
Spaanse danseres, baby-hengelaarvisjes, kappergarnalen poetsen mijn tanden, er is 
geen enkele duik waar we ons vervelen. De laatste duik van onze reis wordt een 
nachtduik, dit is een speciale manta-nachtduik. In een baai komen de manta’s  als 
het donker is naar het licht toe dat wordt gecreëerd door zaklampen en surfplanken 
met lampen erin gemonteerd. Het is echt toeristisch, maar ja… volgens de experts 
moeten we dit toch een keertje meemaken.  
We mogen pas  het water in als het echt donker is. Onder water duiken we naar een 
soort kampvuurtje van onderwaterlampen. Het is de bedoeling dat iedereen rustig 
een plekje zoekt op een stukje zandbodem en dan genieten maar. De eerste manta’s 
zweven en dansen al om ons heen, sierlijk glijden ze vlak langs de duikers. De 
manta’s komen naar de baai om plankton op te vangen en wij genieten van het 
spektakel. In totaal worden er die duik 10 verschillende manta’s herkend. Op de 
terugweg naar de boot vindt Rob ook nog een Spaanse danseres. Het is een mooie 
afsluiting voor het duiken op Hawaii, dat wat ons betreft echt een fantastische 
duikbestemming is en al onze verwachtingen heeft overtroffen!  
 

 
Nataschja.  
 
 



21 
 

 
 
 
Advertentie 
 

 

 
 
 
 
Wist U dat? 
 
-  Walter gerust met minder lood kan duiken. Hij namelijk de helft op de kant heeft  
   laten liggen, zonder er iets van te merken tijdens het duiken? 
 
-  Hij nu wel veel makkelijker te redden is tijdens de rescue cursus van Aswin en            
   Mike? 
 
-  Herman nu veel dichterbij de leuke duikstekken woont? 
 
-   Jolanda haar 100ste en Richard zijn 400ste duik gemaakt hebben? 
 
-    Jolanda en Richard samen dit jaar hun 100ste buddyduik gemaakt hebben? 
 
-   Jos heel erg op Al Capone kan lijken? 
 
-   Er dit jaar wel 2 misschien 3 mensen aan de Alpe d'HuZes actie mee doen?    
 
-   Walter wel eens vergeet z'n rits van z'n droogpak dicht te doen?   
 
-  Je "even" moet wachten als je Mike en Ashwin iets laat zoeken in het water?   
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-  Je niet eens als duik vereniging het bierreclamemuseum hoeft te bezoeken om    
    toch als zodanig vernoemt te worden? 
 
 

                                           
 
-  Peter, Ron en Oscar illegaal op reis gaan zonder de duikvereniging? Wij ze           
   natuurlijk een leuke duikreis gunnen. 
 
-  Zij met hun ervaring , die ze hierbij hebben opgedaan, de nieuwe       
   duikreiscommissie kunnen helpen? 
 
-  Deze nieuwe duikreiscommissie uit Nataschja en Marice bestaat? 
 
-  Aswin nog steeds de gouden eikel niet heeft in geleverd. Hans dit waarschijnlijk  
   helemaal niet erg vind? 
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Veiling van de laatste Quality 
Divers spullen 

Polo’s, handdoek, keycords 
Wie bied het meest? Wie maakt me los? 
Wanneer? Tijdens de nieuwjaarsreceptie 

van QD op 8 januari!!! 
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Verjaardagen en brevetteringen. 
 
 
Gebrevetteerden: 
AOWD:  

Antoinette de Laat 
EFR:  

Aswin Marijnissen, 
 Mike Marijnissen 

 

 
Rescue Diver:  

Aswin Marijnissen, 
 Mike Marijnissen 
 

Nitrox:  
Oscar Wuite, Anouk de Jong 

 
 
 
december 
 
1    december….Julian Ramakers. 
6    december….Marco van Schaik. 
7    december….Gerard Snijders. 
8    december….Anouk de Jong. 
26  december….Richard Karels. 
29  december….Reindert de Mooij. 
 
januari. 
 
2    januari…..Maureen Mol. 
8    januari…..John van Oerle. 
14  januari…..Gustaaf Visser. 
22  januari…..Wim Horde.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
februari 
 
7   februari…..Anne-Marie Kuiters. 
8   februari…..Piet Sprangers. 
12 februari…..Judy Wouters. 
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Ja hoor, het gaat weer gebeuren!! 
Op 8 januari 2012! 

De jaarlijkse nieuwjaarsduik. 
Houd’em vrij! 

 

 
 
 
 
 
De 

bedoeling 
is dat we rond 
11.00 te water gaan. 
De borrel zal bij AOC Snijders zijn rond 
16.00. 
De tijden zijn gelijk aan die van vorig 
jaar, let op eventuele veranderingen, er 
komt nog een inschrijfformulier in het 
zwembad. 
 
 
 
 
 
 
 


